



Minutes of the Annual General Assembly Meeting "Ordinary" of **MEEZA QSTP L.L.C Company** "Public"

محضر الاجتماع السنوى للجمعية العمومية العادية لشركة ميزة كيو اس تى بى ذمم "عامة"

عقدت الجمعية العمومية "العادية" لشركة ميزة واحة قطر للعلوم The General Assembly Meeting "Ordinary" of MEEZA QSTP L.L.C Company "Qatar Science & Technology Park" Public" held the annual meeting of 2023 at the Park Hayatt Doha at Msheireb area, at 04:30 PM, on Monday 04 March 2024, in the presence of:

والتكنولوجيا ذ.م.م "عامة" اجتماعها السنوي لعام 2023 بفندق بارك حياة الدوحة بمنطقة مشيرب، وذلك في تمام الساعة الـ 04:30 عصراً من يوم الاثنين الموافق 04 مارس 2024،

First: The respected Board Members:

Sheikh Hamad Abdulla Al Thani- Chairman

Dr. Hessa Sultan Al Jaber- Vise Chairman

Mr. Saad Sabah Al Kuwari- Vise Chairman

Dr. Ahmed Khalifa El Magarmid- Board

Mr. Ali Harib Al Harib- Board Member

Dr. Saif Mohammed Al Kuwari- Board Member

Mr. Faleh Mohammed Al-Nasr- Board Member

Second: Representative of Qatar Science and Technology Park:

Mr. Ahmed Al-Saeed - Director of Operations and Development Department.

أولاً: السادة اعضاء مجلس الادارة الموقر، وهم:

الشيخ/ حمد بن عبد الله آل ثاني- رئيس مجلس الادارة

د. حصة سلطان الجابر - نائب رئيس مجلس الادارة

السيد/ سعد صباح الكواري- نائب رئيس مجلس الادارة

د. أحمد خليفة المجرمد- عضو مجلس الادارة

السيد/ على حارب الحارب- عضو مجلس الادارة

د. سيف محمد الكواري- عضو مجلس الادارة

السيد/ فالح محمد حمد النصر - عضو مجلس الادارة

ثانياً: ممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا:

السيد/ أحمد السعيد - مدير إدارة العمليات والتطوير.



Third: The External Auditor, Deloitte & Touche:

السيد/ مدحت صالحة- شريك، والسيد/ سليم مامودي "شريك".

ثالثاً: مدقق الحسابات الخارجي "ديلويت أند توش":

Mr. Midhat Salha - Partner, and Mr. Saleem Mamode "Partner".

> وقد قام السيد/ مدحت صالحة بإثبات حضور السّادة المساهمين وتدقيق الاصوات والتأكد من صحة الدعوة للاجتماع.

Mr. Medhat Salha confirmed the attendance of the shareholders, accurate the votes, and verifying the votes and ensuring the validity of the invitation to the meeting.

رابعا: الادارة التنفيذيه:

Fourth: Executive Management:

حضر الاجتماع الرئيس التنفيذي بالإنابه لشركة ميزة والادارة The meeting was also attended by the Acting CEO and senior executive management.

التنفيذية العليا

Alpha Omega company collected the votes using their devices, and representatives of the External Auditor supervised the process of collecting the votes in the presence of the representative of the Qatar Science and Technology Park.

قامت شركة ألفا أوميجا بجمع الاصوات بواسطة أجهزتها وأشرف ممثلوا مراقبي الحسابات الخارجية على عملية جمع الاصوات بحضور ممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا.

Quorum and legality of the Ordinary General Assembly meeting:

نصاب الحضور وقانونية اجتماع الجمعية العمومية العادية:

of the meeting, invited the External Auditor, Deloitte and Touche to announce, quorum for the meeting.

دعا الشيخ/ حمد بن عبد الله آل ثاني- رئيس الاجتماع السادة/ Sheikh Hamad bin Abdullah Al Thani, Chairman ديلويت اند توش مراقب الحسابات الخارجي للاعلان عن النصاب القانوني للجمعية العمومية العادية.

Mr. Midhat Salha announced that the quorum requirements were met for the AGA meeting in the presence of proxy by representing shareholders (343,683) million shares, or 51.57% of the company's issued share capital 648.980.000 QR, as detailed in the statement of attendance attached herewith to these minutes (Attachment No. (1)). Therefore, the quorum AGA meeting was completed in accordance with the law and the Company's Article of Association.

أعلن مراقب الحسابات، السيد/ مدحت صالحة عن اكتمال النصاب القانوني للاجتماع بحضور مساهمين بالوكالة يمثلون (343.683) مليون سهماً اي ما نسبته 51.57% من رأس مال الشركة المصدر 648.980.000 ريال قطري كما هو مفصل في بيان الحضور المرفق طيه في هذا المحضر "مرفق رقم (1)" وبالتالي فإن نصاب الحضور للجمعية العمومية العادية مكتملاً وفقاً للقانون وطبقا للنظام الأساسي للشركة.

Appointment of the meeting rapporteur:

تعيين مقرر الاجتماع:

سلمان أبويوسف مقرراً لاجتماع الجمعية العمومية، وقد وافق appointing the Secretary of the Board of Directors, Mrs. Ruba Salman Abu Yousef, as and Rapporteur of the meeting, the approved shareholders the respective appointment.

اقترح رئيس الاجتماع تعيين أمين سرّ مجلس الادارة، السيدة/ رُبا The Chairman of the meeting proposed المساهمون على ذلك. V

The chairman of the meeting welcomed all the attendees, including the shareholders, the representative of the Qatar Science and Technology Park, and the Eexternal Auditor.

The agenda items were reviewed and approved by shareholders. Accordingly, the agenda items were moved to the following discussion:

First Item: Hearing the Board of Directors' Report on the company's activity and financial position during the year ending 31/12/2023 and the company's future plan.

The Chairman read the report of the Board of Directors, "Attachment No. (2)."

The Chairman asked the shareholders if they had any questions about the Board of Directors' report for the year 2023, and any questions, the answer was negative.

Accordingly, the shareholders unanimously approved the report for the year ending December 31, 2023.

Second Item: Hearing the Auditor's Report on the company's Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year ending 31/12/2023.

Mr. Midhat Salha read out: 1) the independent auditor report on the audit of the Company's consolidated financial statements for the year ended December 31,2023, 2) Independent Report the Design, Assurance on Implementation and Operating Effectiveness of Internal Control over Financial Reporting, 3) Independent Assurance Report on the Board of Directors' Statements on Compliance with Qatar Financial Markets Authority relevant Regulations including the Governance Code ("Code") for Companies & Legal Entities Listed on the Main Market, (Attachment No. (3)).

- The Eexternal Auditor indicated that there were notes on the Corporate Governance Report that included some requirements under the regulations of the Qatar Financial Markets Authority, which the company is still in the process of addressing ((attached herewith (Appendix A))), in his report he reached the Conclusions is "based on our limited

رحب رئيس الاجتماع بجميع الحضور من السادة المساهمين وبممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا وبمراقب الحسابات الخارجي.

تمت المصادقة على بنود جدول الاعمال من قبل المساهمين. وعليه تم الانتقال لمناقشة بنود جدول الاعمال وذلك على النحو التالى:

البند الأول: سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2023/12/31 والخطة المستقبلية للشركة.

تلا رئيس الاجتماع تقرير مجلس الادارة "مرفق رقم (2) ".

سأل الرئيس السادة المساهمون عمّا اذا كان لديهم اي استفسار بخصوص تقرير مجلس الادارة للعام 2023، وإبداء اي اعتراض، وكانت الإجابه بالنفي.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على تقرير مجلس الادارة.

البند الثاني: سماع تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة للسنة المالية المنتهية في2023/12/31م.

قرأ السيد/ مدحت صالحة: 1) تقرير مدقق الحسابات المستقل حول تدقيق البيانات المالية الوحدة للسنة المالية المنتهية في2023/12/31 م، 2) التقرير حول تصميم و تطبيق و فعالية تشغيل أنظمة الرقابة الداخلية على التقارير المالية، 3) التقرير حول الإمتثال للوائح هيئة قطر للأسواق المالية ذات الصلة، بما في ذلك نظام حوكمة الشركات و الكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية "مرفق رقم (3)".

-أشار المدقق الخارجي لوجود ملاحظات حول تقرير حوكمة الشركات تتضمن بعض المتطلبات بموجب لوائح هيئة قطر للأسواق المالية والتي لا زالت الشركة في طور معالجتها ((مرفق طيه (الملحق أ)))، وقد خلص في تقريره الى الإسنتناج الى أنه " بناءاً على إجراءات التأكيد المحدود التي تم اجراؤها والأدلة التي تم الحصول عليها، لم يلفت انتباهنا أي شيء يجعلنا نعتقد بان مجلس الإدارة غير ممتثل للوائح هيئة قطر للأسواق المالية ذات الصلة المعمول بها كما في 31 ديسمبر 2023".

performed

assurance procedures evidence obtained, nothing has come to our attention that causes us to believe that the Directors' Statements of Compliance is not compliant with the applicable regulations as at 31 December 2023."

- As for the Board of Directors' Report on the Implementation and Operating Control Effectiveness of Internal over Financial Reporting, the Auditor reached a qualified opinion on Internal Control over Financial Reporting as shown in the attachment (Appendix B) Material weakness, it's a material weakness is a deficiency, or a combination of deficiencies, in internal control over financial reporting, such that there is a material reasonable possibility that a misstatement Group's annual of the consolidated financial statements will not be prevented or detected on a timely basis.
 - The following material weakness has been identified and included in the Directors' ICFR Report as follow:
 - A lack in the documentation retained to demonstrate the operation of certain controls, resulting in a deficiency in aggregate against principle 10 of the COSO Framework (The organization selects and develops control activities that contribute to the mitigation of risks to the achievement of objectives to acceptable levels).
- He concluded that: (The material weakness identified in this report was considered in determining the nature, timing, and extent of audit tests applied in our audit of the consolidated financial statements of the Company as of and for the year ended 31 December 2023, and does not affect our report on such consolidated financial statements.).

The chairman opened the room to the shareholders for discussion, and no objection was recorded.

Assembly Accordingly, the General unanimously approved the auditor's report on the company's Balance Sheet and Profit & loss أما فيما يتعلق بتقرير مجلس الإدارة عن تصميم وتطبيق وفعالية تشغيل أنظمة الرقابة الداخلية حول التقارير المالية، فقد خلص المدقق الى الرأي المتحفظ بشأن الرقابة الداخلية على التقارير المالية كما هو موضح بالمرفق طيه (الملحق ب) الضعف الجوهري، وهو نقص أو مزيج من أوجه القصور في الرقابة الداخلية حول التقارير المالية، بحيث يكون هناك احتمال معقول بعدم منع أو اكتشاف أي خطأ جو هري في البيانات المالية السنوية الموحدة للمجموعة في الوقت المناسب.

- تم تحديد نقاط الضعف الجو هرية التالية وإدر اجها في تقرير مجلس الإدارة حول الرقابة الداخلية حول التقارير المالية على النحو التالي:
- -نقص في الوثائق التي تم الاحتفاظ بها لإثبات تشغيل بعض الضوابط، مما أدى إلى قصور بالمجمل مقابل المبدأ 10 من المبادئ الواردة في الإطار الصادر عن لجنة رعاية المنظمات (" COSO Framework ") (تقوم المنظمة باختيار وتطوير أنشطة الرقابة التي تساهم في تخفيف المخاطر التي تحول دون تحقيق الأهداف، إلى مستويات مقبولة).
- -وخلص إلى أنه: (تم أخذ الضعف الجوهري المحدّد في هذا التقرير بالإعتبار عند تحديد طبيعة وتوقيت ومدى اختبارات التدقيق المطبقة في تدقيقنا للبيانات المالية الموحدة للشركة كما في والسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023، ولا يؤثر على تقريرنا حول هذه البيانات المالية الموحدة).

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين حول هذا البند، ولم يسجل اي اعتراض.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة للسنة المالية المنتهية فى2023/12/31م .



Account for the Financial Year ending 31/12/2023.

Third Item: Discussing and Approving the Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year Ending 12/31/2023.

The Chairman of the General Assembly stated that the company's Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year Ending 12/31/2023 were published on the company's website and on the Qatar Stock Exchange websites, and a summary of it was published in the newspapers.

The discussion was opened for the shareholders to ask questions/inquiries or comments, "if any".

Mr. Yousef Musa Abu Haliqa thanked the Board of Directors for giving him the opportunity and the shareholders for meeting with them today, He thanked the company for the satisfactory results achieved by the company and inquired about the following:

- 1- Regarding the presence of major competing companies in Qatar, such as Microsoft, as it is a global and powerful company that may affect MEEZA work in the industrial sector, so we would like to know how this competition will be faced?
- The Chairman of the meeting answered that with regard to competition in the same sector by some major international companies such as Microsoft, this exists all over the world, but this particular company is one of the largest customers of Meeza Company, which provides them and other customers with the IT services through the Data Centres and others, and the impact is not to the extent that it may negatively affect the company. Therefore, we believe that increasing the focus on these Data Centres will have a positive impact on the company, and we are currently focusing effectively on cloud services and service centres, which constitute the highest percentage revenues.

البند الثالث: مناقشة الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31/12/2023م واعتمادها

ذكر رئيس الجمعية العمومية بانه تم نشر الميزانية العامة السنوي للشركة وحساب الارباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 2023/12/31 على الموقع الالكتروني للشركة وعلى موقع بورصة قطر ونشر ملخص عنها في الصحف.

تم فتح باب المناقشة امام المساهمين لطرح الاسئلة/ الاستفسارات او الملاحظات "إن وجدت".

شكر السيد/ يوسف موسى أبو حليقه مجلس الادارة على إتاحة الفرصة له وللمساهمين على التقائهم اليوم، شاكراً الشركة على النتائج المرضية التي حققتها الشركة واستفسر عما يلي:-

1- بالنسبة لوجود شركات منافسة كبرى في قطر مثل شركة مايكروسوفت باعتبارها شركة عالمية ومنافس قوي قد يؤثر على شركة ميزة بالقطاع الصناعي، نود معرفة كيف يمكن مواجهة هذه المنافسة؟

أجابه رئيس الاجتماع بأنه بالنسبة للمنافسة في ذات القطاع من قبل بعض الشركات العالمية الكبرى مثل شركة مايكروسوفت فهذا متواجد في كل دول العالم، لكن هذه الشركة تحديداً هي من أكبر عملاء شركة ميزة التي تقدم لهم وللعملاء الاخرين خدماتها من خلال مراكز الخدمة Data Centers وغيرها، وبالتالي فإن التأثير ليس بالقدر الذي قد يؤثر سلباً على الشركة. لذلك، فإننا نرى أن زيادة التركيز على هذه المراكز سيؤثر إيجاباً على الشركة، ونحن حالياً نركز فعلياً على الخدمات السحابية ومراكز الخدمة التي تشكل أعلى نسبة من الايردات.

- 2- Can the company make social media apps and benefit from these programs? and whether there is a company policy to do so? If it exists, we would like to know it and become familiar with it.
- The Chairman replied that there are some companies that do these social media apps and programs for advertising purposes, but the company does not currently have this consideration, and it can be planned in the future.
- 3- We would like to know about the company's future plans, and if there is any reliance on the Artificial Intelligence (AI) in the company?

The Chairman of the meeting stated that the expansion in the field of technology as a future plan for the company will represented in two axis: the first for infrastructure plans and the second for managed services, mentioning that the are to expand company's plans infrastructure, starting with the recent data centre expansion tenders in addition to updating the other infrastructure of hardware and software to ensure Meeza has the technology infrastructure needed to help its clients grow, especially as more and more clients embrace the need for data and digital transformation. In terms of management services, more features are added to existing services such as managed security services and cloud operation services. This ongoing capacity enhancement comes primarily as Meeza increases its human infrastructure capabilities, and secondarily through its extensive partnership system. In terms of artificial intelligence, it has multiple paths. First, Meeza is already leveraging Al in its cybersecurity capabilities. With regard to introducing artificial intelligence to the market.

In terms of how this will impact our finances and commercials, the internal use of Al inside of MEEZA will help MEEZA save money on operations in areas of monitoring

- 2- هل يمكن أن تقوم الشركة بعمل تطبيقات خاصة بوسائل التواصل الاجتماعي وتستفيد من هذه البرامج؟ وعما اذا كانت هناك سياسة متبعه بالشركة لذلك؟ إن وجد، نود معرفتها والإلمام بها.
- أجاب الرئيس بأن هناك بعض الشركات تقوم بعمل هذه التطبيقات والبرامج الخاصة بوسائل التواصل الاجتماعي بغرض أعمال الدعايات، ولكن الشركة ليس لديها هذا التوجّه حالياً، ويمكن التخطيط لذلك مستقبلاً

 3- نرغب بمعرفة الخطط المستقبليه للشركة، وهل هناك اعتماد على الذكاء الصناعي فيها؟

أفاد رئيس الاجتماع بأن التوسع في مجال التكنولوجيا كخطط مستقبليه للشركة سيتمثل في محورين: الاول خاص بخطط البنية التحتية والثاني في الخدمات المُدارة، ذاكراً أن خطط الشركة لتوسيع بنيتها التحتية وذلك بدءًا من مناقصات توسع مراكز البيانات الأخيرة بالإضافة إلى تحديث البنية التحتية الأخرى من الأجهزة والبرمجيات للتأكد من أن ميزة لديها البنية التحتية التكنولوجية اللازمة لمساعدة عملائها على النمو، خاصةً مع تزايد عدد العملاء الذين يتبنون الحاجة إلى البيانات والتحول الرقمي. فيما يتعلق بخدمات الإدارة، يتم إضافة المزيد من الميزات إلى الخدمات الحالية مثل خدمات الأمان المُدارة وخدمات التشغيل في السحابة. يأتي تعزيز القدرات المستمر هذا بشكل أساسي حيث تزيد ميزة من قدراتها البشرية والبنية التحتية، وبشكل ثانوي من خلال نظام شراكاتها الواسع. فيما يتعلق بالذكاء الاصطناعي، لديها مسارات متعددة. أولاً، تستفيد ميزة بالفعل من الذكاء الاصطناعي في قدر اتها الخاصة بالأمن السيبراني وفيما يتعلق بتقديم الذكاء الاصطناعي للسوق.

أما بالنسبة لكيفية تأثير هذا على أوضاعنا المالية والتجارية، سيساعد استخدام الذكاء الاصطناعي داخل MEEZA على توفير الأموال في عمليات المراقبة والأمان، مع اعتماد اقل على القوى العاملة الإضافية، بينما يُستفاد من قدرات الذكاء الاصطناعي الأكثر

V

دقة. ومن حيث نمو الإيرادات، سيجلب الذكاء الاصطناعي إيرادات | and cybersecurity, relying less on additional بضافية لـ MEEZA . الصطناعي الإيرادات الاصطناعي الإيرادات المسلمة المسلمين ا

manpower while leveraging the more accurate capabilities of AI. In terms of topline growth, AI will bring additional revenues to MEEZA as we partner with Microsoft, Google and AWS (the world's largest AI and Cloud service providers) to introduce enterprise AI use cases which will generate professional service and IT operations revenue streams.

وبعد المناقشة، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31/12/2023م .

After discussion, the General Assembly unanimously approved the Balance Sheet and Profit & loss Account for the Financial Year Ending 12/31/2023.

البند الرابع: المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع الأرباح النقدية عن السنة المالية 2023م بواقع 8.1% من القيمة الاسمية للسهم أي بمعدل 0.081 ريال قطري لكل سهم.

Fourth Item: Ratification of the Board of Directors' recommendation to distribute the profits for the fiscal year 2023 at a rate of 8.1% of the nominal value of the share, i.e. 0.081 Qatari Riyals per share.

أشار الرئيس بأن المجلس أوصى استناداً للنتائج المالية للعام 2023 بتوزيع أرباح نقدية بمبلغ إجمالي وقدره=/52,689,000 ريال قطري بواقع 8.1% من القيمة الاسمية للسهم، أي بمعدل 0.081 ريال قطري لكل سهم.

The Chairman stated that based on the 2023 financial results, the Board of Directors has recommended the distribution of cash dividends FY 2023 in a total amount of =/ QR 52,689,000 at 8.1% of the nominal value of the share, equal 0.081 QAR per share.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه الاسئلة، إلا إنه لم يطرح أي سؤال.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shoulders.

البند الخامس: إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31م واعتماد المكافآت.

Fifth Item: Absolving the Members of the Board of Directors of their responsibility for the financial year ending 31/12/2023 and approving the Board of Directors remuneration.

أوصىى الرئيس بإبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31م واعتماد المكافآت بقيمة إجمالية وقدرها 983,500 ريال قطري.

The Chairman recommended that the Board of Directors be discharged of liability for FY ended 31 December 2023 and Certifying them with a remuneration in total amount of QAR 983,500.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه الاسئلة، إلا إنه لم يطرح اي سؤال.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shoulders.

صادق المساهمون بالإجماع على إبراء ذمة اعضاء مجلس الادارة من المسولية للعام 2023 واعتماد المكافآت المذكورة، ولم يسجل اي اعتراض.

Shareholders unanimously endorsed the Board of Directors discharged of liability FY ended 31 December 2023 and approved their



remuneration as mentioned, there was no objection.

Corporate Governance Report for the Year 2023.

The Chairman stated that the Corporate Report published and Governance was uploaded on the company's website and is available to the shareholders for information and review, copies were distributed in the annual report booklet during the meeting.

The Chairman opened the room for discussion. No questions were raised by the attending shoulders.

Shareholders unanimously endorsed the Corporate Governance Report FY 2023 and adopted.

Seventh Item: Appointing/ reappointing the External Auditor for The Year 2024 and determining their fees.

After the departure of the representatives of Deloitte & Touche out of the hall, The Chairman noted that after studying the offers submitted by the leading companies in the field of External Auditing, Price Waterhouse "PWC" has been selected by the Board of Directors and recommended to be appointed as an External Auditor for 2024 and determined their fees at an amount of QR 520,125.

The Chairman opened the room for discussion.

- A shareholder asked about the External Auditor's fees for the previous year, 2023.
- The Chairman's asked the Chief Financial Officer, Mr. James Corby and replied that the value of the External Auditor's fees for 2023 was QAR 508,000.

Shareholders unanimously endorsed the appointing of Price Waterhouse "PWC" as External Auditor for 2024 and approved their fees at an amount of QR 520,125.

البند السادس: مناقشة تقرير الحوكمة عن السنة 2023م Sixth Item: Discussing & Approving the

ذكر الرئيس بانه تم نشر وتحميل تقرير الحوكمة على الموقع الإلكتروني للشركة وهو متاح للسادة المساهمين للاطلاع عليه ومراجعته، كما تم توزيع نسخ منه ضمن كتيب التقرير السنوي خلال الاجتماع.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه الاسئلة، الا انه لم يطرح اي سوال.

صادق المساهمون بالإجماع على تقرير الحوكمة عن السنة 2023م وتم اعتماده.

البند السابع: تعيين/ اعادة تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2024م، وتحديد أتعابه.

بعد خروج السادة ممثلًى شركة ديلويت أند توش من القاعه، ذكر الرئيس بأنه بعد بحث العروض المقدمة من كبرى شركات التدقيق الخارجي، أوصى مجلس الادارة بتعيين شركة برايس وترهاوس "PWC" كمدقّق للحسابات الخارجي للعام 2024، وتحديد أتعابه بمبلغ وقدره =/ 520,125 ريال قطري.

فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين لطرح ملاحظاتهم وتوجيه

- سأل مساهم عن اتعاب المدقق الخارجي للعام المنصرم 2023؟ استفسر الرئيس من الرئيس التنفيذي للشؤون المالية- السيد/ جيمس كوربي واجابه بأن قيمة اتعاب المدقق الخارجي "دليوت أند توش" للعام 2023 كانت بقيمة 508,000 ريال قطري.

صادق المساهمون بالإجماع على تعيين شركة برايس وترهاوس "PWC" كمدقق حسابات خارجي للعام 2024، واعتماد أتعابهم بمبلغ وقدره =/ 520,125 ريال قطري.

back to the hall, and the Chairman thanked them for their work with the company for the previous period.

تم دعوة ممثلّي شركة ديلويت أند توش للعودة الى القاعه، وشكرهم Deloitte & Touche representatives were invited الرئيس على عملهم لدى الشركة بالفترة السابقة.

Finally, Chairman of the meeting thanked the attendees for their participation and presence, he announced the closure of the 2023 Ordinary General Assembly Meeting at 05.20 p.m.

ختاماً، شكر رئيس الاجتماع الحضور على مشاركتهم وحضورهم، وأعلن انتهاء اجتماع الجمعية العمومية العادية للعام 2023 ورفعت الجلسة في تمام الساعه الـ 05.20 مساءًا.

Signatories:	الموقعين :
Chairman of the AGA Meeting:	رئيس الاجتماع:
Hamad Bin Abdulla Al Thani Chairman of the Board of Directors	حمد بن عبد الله آل ثاني رئيس مجلس الادارة
Meeting Rapporteur:	مقرّر الاجتماع :
Ruba Abu Yousef	رُبا أبويوسف
Board of Directors Secretary	أمين سرّ مجلس الادارة
External Auditors:	مدقق الحسابات الخارجي:
	(*(); #
Midhat Salha of Deloitte & Touche, the Company's External Auditor.	مدحت صالحة عن شركة ديلوت أند توش، مدقق حسابات الشركة بالمراكة بال